
اخبارخبر كوتاه
بی برنامگی، بی نظمی و تعارف زدن به کرونا!

تصمیم گیری در دقیقه 90، بدون تفکر!

استقبال فدراسیون سواركاری از ساماندهی شرط بندی

سرپرست فدراسیون تیراندازی: 

مشکلات در تیراندازی خیلی زیاد است

مریم روحی
در  تماشاگران  حضور  اعلام  حالی که  در 
ایجاد خوشحالی در میان جامعه  ورزشگاه ها باعث 
شده  دوستان  فوتبال  خصوص  به  ورزش  اهالی  و 
است اما شرایط حضور هواداران در استادیوم آزادی 

نگرانی های زیادی را ایجاد کرد.
سبز  مستطیل  از  دوری  روز   600 از  بیش 
هم  ایرانی  تماشاگران  و  رسید  پایان  به  سرانجام 
هنوز  البته  که  کرونا  سیاه  دوران  از  بعد  توانستند 
را  نساجی  و  استقلال  بازی  نزدیک  از  نشده،  تمام 
تماشاگران  حضور  ندارد  وجود  کنند.شکی  نگاه 
بدون در نظرگرفتن اینکه آن ها هوادار چه تیمی 
انگیزتر  هیجان  بر  مثبت  برجنبه  علاوه  هستند 
شدن بازی ها، به بازگشت امید به جامعه هم کمک 
در  تماشگران  محدود  حضور  اما  کند  می  زیادی 
ورزشگاه آزادی که حدود 5  هزار نفر بودند حواشی 
زیادی ایجاد کرد؛ حواشی که از ابتدا هم پیش بینی 

می شد به اشکال مختلف بروز پیدا می کند.
تصمیم دقیقه 90 بدون اندکی تفکر!

پنج شنبه 27 آبان سازمان لیگ در اطلاعیه 
می  محدود  صورت  به  تماشاگران  کرد  اعلام  ای 
توانند بازی استقلال و نساجی که در هفته پنجم 
شوند.  حاضر  شود  می  برگزار  آزادی  ورزشگاه  در 
هم  این  از  پیش  ایرانی  مدیران  تجربه  به  باتوجه 
پیش بینی می شد که برای انجام این اتفاق کاستی 
های زیادی وجود داشته باشد و این گونه هم شد.

اعلام حضور تماشاگران حدود 24 ساعت قبل 
از بازی بود که همین به خودی خود باعث ایجاد 
بی نظمی می شد. اینکه چرا یک باره این تصمیم 
امکانات  اگر همه  رسانه ای شد جای سوال دارد؟ 
در جهت برگزاری این مسابقه با حضور تماشاگران 

مهیا بود چرا زودتر اعلام نشد؟
از همه عجیب تر شیوه بلیت فروشی بود. در 
حالی که تمام دنیا تلاش خود را انجام می دهند تا 
از تجمع جلوگیری کنند و همه چیز از راه دور و از 
طریق اینترنت و الکترونیکی باشد اما بلیت فروشی 
همین  شد!  انجام  صورت حضوری  به  مسابقه  این 
اتفاق باعث شد تا بسیاری از افرادی که در نهایت 
جمع  ورزشگاه  جلوی  هم  نرسید  ها  آن  به  بلیت 
شوند. البته روز مسابقه سامانه بلیت فروشی هم راه 
ازدحام  از  این کار سبب جلوگیری  اما  اندازی شد 
نشد و حتی افرادی که بلیت هم داشتند به عجیب 

ترین شکل ممکن وارد استادیوم شدند!
نکته دیگری که مورد انتقاد بعضی تیم ها از 
جمله سپاهان و مدیرعاملش هم قرار گرفت انتخاب 
بازی استقلال به عنوان بازی باتماشاگر بود. درواقع 
زده  شتاب  تصمیم  این  خاطر  به  دیگر  های  تیم 
که  شدند  مدعی  و  دادند  نشان  واکنش  مسئولان 
آن ها هم شرایط میزبانی در هفته پنجم را داشتند 
اطلاع  ها  آن  به  اصلا  را  تصمیم  این  مسئولان  اما 
ندادند. ساکت مدیرعامل سپاهان اعلام کرد که این 
می  و  بوده  تماشاگرانش  از  میزبانی  آماده  باشگاه 
توانسته از این مزیت بهره ببرد اما سازمان لیگ به 
برای حضور  را  استقلال  نام  فقط  گزینشی  صورت 

هوادارانش اعلام کرده است.
کدام پروتکل؟ کدام کرونا؟ کدام 

فاصله گذاری اجتماعی؟
سکوها  روی  تماشاگران  نشستن  به  نوبت 
قسمت  این  در  مسئولان  عجیب  رسید...کارهای 
هم ادامه داشت و تماشاگران بدون فاصله اجتماعی 
کنار هم قرار گرفتند. این اتفاق در حالی رخ داد که 
اصلا ظرفیت محدود برای این اعمال می شود که 
افراد با فاصله نزدیک کنار هم قرار نگیرند و حداقل 
اتفاق رخ  اما این  سه صندلی میانشان خالی باشد 

نداد و همه رو به روی جایگاه نشستند.
بلندگوی  از  که  است  این  توجه  جالب  نکته 
ورزشگاه بارها اعلام شد که افراد از هم دور شوند 
هستند!  فیلمبرداری  حال  در  ها  دوربین  که  چرا 

این داده شد که  به خاطر  این تذکر صرفا  درواقع 
بینندگان  و  ها  رسانه  چشم  از  دور  شرایط  این 

تلویزیونی قرار بگیرد.
است  این  پرسید  باید  از مسئولان  سوالی که 
که آیا در هفته های آتی نیز می خواهند با همین 
بدهند؟  راه  ها  ورزشگاه  به  را  تماشاگران  شرایط 
نرسیده  پایان  به  ایران هنوز  تلخ کرونایی  روزهای 
و از ابتدای سال تا همین روز گذشته تعداد فوت 
رقمی  دو  هنوز  و  است  رقمی  سه  روزانه  شدگان 
نشده و همین تجمع ها می تواند تمام زحمات کادر 

درمان را هدر بدهند.
هم  کنار  گذشته  روز  بازی  در  تماشاگران 
نشستند و عده زیادی بدون ماسک شعار می دادند 
پنجم  هفته  در  ممکن  اتفاق  بدترین  این  شاید  و 
حضور  خاطر  به  بعضی  زعم  به  که  ای  هفته  بود. 
باشد  به زندگی  امید  نماد  توانست  تماشاگران می 
همین  است  ممکن  که  شده  نگرانی  باعث  حالا 
ابتلا را بالا ببرد. متخصصان و  بی توجهی ها آمار 
شدن  واکسینه  که  اند  کرده  تاکید  بارها  پزشکان 
باید  جمعی  ایمنی  برقراری  تا  و  نیست  کار  پایان 
محتاطانه عمل کرد. به نظر می رسد این توصیه ها 
به گوش مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
کره جنوبی  ایران  بازی  برای  که  ها  آن  و  نرسیده 
خود را نگران سلامتی مردم نشان می دادند حالا 
هیچ نشانی از نگرانی آن روزها در رفتارشان وجود 

ندارد.

مسئولان  به  را  توصیه  این  توان  می 
با  است  قرار  اگر  که  کرد  فوتبال  فدراسیون 
و  شوند  ورزشگاه  وارد  تماشاگران  شرایط  این 
خط  به  بسیاری  جان  تشویق  دقیقه   90 برای 
در  روی  دوباره  را  ممنوع  ورود  تابلوی  بیفتد 

کنند. نصب  ها  استادیوم 
لطفا از اجنبی ها کپی کنید!

فوتبال  تماشاگر  با  بازی  تک  در  اتفاق  این 
حتی  و  ها  اروپایی  که  داد  رخ  حالی  در  ایران 
تماشاگران  حداقلی  حضور  زمان  در  ها  آسیایی 
در  حتی  و  کردند  اجرا  را  ها  پروتکل  خوبی  به 
از  و  کردند  می  بررسی  را  افراد  ماسک  ها  گیت 
ضدعفونی کردن دست های حاضران در ورزشگاه 
هم غافل نبودند. صندلی ها کاملا علامت گذاری 
ها  پروتکل  اجرای  برای  ماموران  و  بود  شده 
اتفاق  این  ایران  در  اما  داشتند  را  لازم  نظارت 
دقیقه  تصمیم  نتیجه  همین  شاید  و  نداد  رخ 
راحتی می  به  لیگ  بود. سازمان  نودی مسئولان 
توانستند از تجربه اروپایی ها و یا دیگر استادیوم 
را  سودمند  برداری  کپی  یک  و  کند  استفاده  ها 
که  اینجاست  نشد.جالب  اینگونه  که  بدهد  انجام 
مسابقات  کننده  برگزار  مسئول  مهدی  سهیل 
لیگ برتر دیشب و پس بازی استقلال عنوان کرد 
این  بوده   آزمایشی  تماشاگران  این  حضور  که 
را  بهداشتی  های  پروتکل  که  بوده اند  تماشاگران 

اند. رعایت نکرده 

اینکه  به  اشاره  با  سوارکاری  فدراسیون  رییس 
برنامه هایی را برای اعزام به بازی های آسیایی چین 
بازی  ایم، گفت: حضور سوارکارانی در  تدارک دیده 

های آسیایی سال آینده قطعی شده است.
به  اشاره  با  خبری  نشستی  در  خلیلی  مسعود 
اینکه پس از گشایش های مربوطه در رابطه با فعالیت 
ورزشکاران به دلیل چالش های به وجود آمده ناشی از 
شیوع ویروس کرونا، اظهار کرد: فدراسیون سوارکاری، 
یک فدراسیون چند رشته است و با توجه به بهبود 
شرایط شاهد شروع مسابقات در رشته های مختلف 
بودیم و مسابقات اسب دوانی را در تهران برگزار کردیم 

که حدود 2.5 میلیارد تومان جایزه پرداخت شد.
وی ادامه داد: مسابقات پرش قهرمانی کشور نیز 
در دستور کار قرار گرفت و در اکثر استان های کشور 
مسابقات انجام و مسابقات قهرمانی کشور هم در تهران 

برگزار شد. 
رییس فدراسیون سوارکاری ادامه داد: مسابقات 
استقامت نیز در چهار استان آغاز شده است و تا پایان 
سال این دسته از مسابقات برگزار می شود، همچنین 
برگزاری مسابقات زیبایی تا پایان سال به همین ترتیب 
در دستور کار قرار دارد و مسابقات درساژ و پارادرساژ 

نیز آغاز شده و به همین ترتیب ادامه می یابد.
جهانی  مسابقات  برگزاری  به  اشاره  با  خلیلی 
با حضور 40 ورزشکار در استان  هنرهای رزمی که 
البرز برگزار شد، خاطرنشان کرد: از 20 کشور دنیا 
ورزشکاران سرشناسی در این مسابقات شرکت کردند 
و خوشبختانه اسب های ایرانی سازگار با این رشته 
هستند و نیازی به اسب های خارجی نداریم و در عین 

حال از جوانان با استعدادی برخورداریم.
اینکه  به  اشاره  با  سوارکاری  فدراسیون  رییس 
سوارکارانی را برای اعزام به بازی های آسیایی چین 
بازی  ایم، گفت: حضور سوارکارانی در  تدارک دیده 

های آسیایی سال آینده قطعی شده است و حداقل 
یک تا دو سوارکار در این مسابقات خواهیم داشت.

خلیلی افزود: از سوی چین محل انتقال اسب ها، 
آلمان تعیین شده است چرا که عموم کشورها، اسب را 
در کشور خود نگهداری نمی کنند و عموما اسب ها در 

اروپا نگهداری می شود.
وی با بیان اینکه در رابطه با اعزام در بخش درساژ 
به جمع بندی نرسیده ایم، گفت: امکان کمک مالی به 
منظور اعزام سوارکاران به بازی های آسیایی در بودجه 
دیده نشده است و باید از ظرفیت بخش خصوصی به 

منظور تامین بخشی از هزینه ها، استفاده کنیم.
رییس فدراسیون سوارکاری همچنین با اشاره به 
اینکه سال 9٣، ١٨٣ باشگاه مجوز داشتند و در حال 
حاضر 540 باشگاه مجوز فعالیت دریافت کرده اند، 
اظهار کرد: در عین حال برای اولین بار شاهد صادرات 
اسب ایرانی بودیم و ٣0 اسب به بخش خصوصی قطر 

فروخته و مراحل قرنطینه مربوط به آن طی شد.
نشان  داده  رخ  اتفاق  اینکه  بر  تاکید  با  خلیلی 
می دهد که اسب ایرانی امکان صادرات دارد، گفت: 
در حوزه اسب عرب قدرت تولید کشور بالا است و 
مشکلی برای صادرات نداریم اما در عین حال اجازه 
نمی دهیم ذخایر ژنتیکی از کشور خارج شود و بر 
داشت،  خواهد  وجود  صادرات  امکان  قوانین  اساس 
همچنین اسب ترکمن قابلیت صادرات دارد و پنج هزار 
اسب توسط فدراسیون سوارکاری هویت گذاری شده 

است.
حال  در  اسب  صادرات  مشکل  داد:  ادامه  وی 
حاضر عدم بازاریابی مناسب از سوی صادرکنندگان 
و  گذاران  سرمایه  به  ایرانی  های  اسب  باید  و  است 
متقاضیان خرید معرفی و شناسانده شوند؛ صادرات 
اسب از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است و می تواند 

ارز مناسبی را فراهم کند.

در  اینکه  بیان  با  سوارکاری  فدراسیون  رییس 
حوزه واردات، هیچ فدراسیون حق صدور مجوز ندارد، 
خاطرنشان کرد: فدراسیون سوارکاری هرگز مجوزی 
در حوزه واردات اسب صادر نکرده است و اگر کسی 
قصد واردات اسب داشته باشد ابتدا باید ثبت در وزارت 
حصول  راستای  در  و  گیرد  صورت  کشاوزی  جهاد 
اطمینان از فدراسیون سوارکاری سوال پرسیده می 
شود و این فدراسیون با نگاه سلبی از ورود اسب های 
نامطلوب، کم ارزش و بی ارزش جلوگیری به عمل می 
آورد و به وزارت جهاد کشاورزی در این راستا مشاوره 

کارشناسی می دهد.
با  رابطه  در  هایش  صحبت  ادامه  در  خلیلی 
و  اشاره  سوارکاری  های  مجموعه  برخی  مشکلات 
اظهار کرد: ١٨ مجموعه سوارکاری به شرکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی تعلق دارد و یکی از اشکالات 
اساسی این است که مجموعه های مذکور به صورت 
سالانه به بهره بردار اجاره داده می شود و اینگونه نمی 

توان شاهد توسعه مجموعه ها بود.
وی افزود: در دوره مدیریت جدید شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی امیدواریم این مشکل حل 
شود و مجموعه ها به صورت بلندمدت BOT اجاره 
اهلیت  با  رابطه  در  باید  حال  عین  در  شوند،  داده 
استعلام  سوارکاری  فدراسیون  از  نیز  ها  واگذاری 
صورت گیرد تا شاهد واگذاری مجموعه ها به افراد 
مثال یک مجموعه  به طور  و  نباشیم  غیرمتخصص 
سوارکاری به یک طلا فروش یا یک صاحب نمایشگاه 
اتومبیل بدون تخصص واگذار نشود چرا که این مسئله 

آسیب رسان است.
رییس فدراسیون سوارکاری با اشاره به فعالیت 
های نامناسب و پشت پرده در حوزه خرید و فروش 
اسب از سوی برخی جریان ها، تصریح کرد: فدراسیون 
فروش  و  خرید  حوزه  در  ماموریتی  هیچ  سوارکاری 

اسب ندارد و در این زمینه دخالت نمی کند اما باید 
بدانیم که 4٣ هزار اسب ورزشی ثبت شده در کشور 
وجود دارد و فضای فعالیت در این حوزه گسترده شده 
است و به همین نسبت نیز باید سطح نظارت و برخورد 

گسترش یابد.
خلیلی افزود: برگزاری حراج های رسمی خرید 
و فروش اسب از سوی فدراسیون سوارکاری یکی از 
برنامه های جدی است و اینگونه قصد داریم مانع از 
معاملات در پستوها و به صورت مخفیانه شویم چرا که 
هر روزه با نامه های مختلفی از دادگاه و شکایات افراد 

در این حوزه مواجه هستیم.
وی با تاکید بر اینکه باید امنیت خاطر سرمایه 
گذار تامین شود و روش صحیح خرید و فروش اسب 
در کشور در دستورکار قرار گیرد، بیان کرد: متقاضیان 
می توانند به صورت رایگان از معاونت فنی فدراسیون 
همگانی مشاوره دریافت و از اشکالات به وجود آمده 
از کم اطلاعی در حوزه خرید و فروش اسب  ناشی 

جلوگیری کنند.
اینکه  به  اشاره  با  سوارکاری  فدراسیون  رییس 
اسب های قاچاق پشت در مانده و امکان استفاده از آن 
ها وجود ندارد، اظهار کرد: این اسب ها هویت رسمی 
تولید و واردات  ندارند و خوشبختانه در حال مقابله و 

برخورد با مافیا و جریان فعال در این حوزه هستیم.
خلیلی با بیان اینکه در حوزه صادرات اسب با 
گمرک جمهوری اسلامی ایران مشکلی وجود ندارد، 
ها  چالش  از  یکی  اما  واردات  حوزه  در  کرد:  عنوان 
و  شود  می  مربوط  سوارکاری  تجهیزات  واردات  به 
واردکنندگان معتقد هستند که تعرفه گذاری ها قابل 
پذیرش نیست و قیمت ها بسیار بالا است چرا که 
معافیت مالیاتی در این زمینه وجود ندارد و همین 
وارداتی  تجهیزات سوارکاری  تا  مسئله موجب شده 

بسیار گران قیمت باشد.

اردوهای  روزی  چند  گفت:  تیراندازی  فدراسیون  سرپرست 
تیم ملی را تعطیل کردیم تا بتوانیم خوابگاه ها را تجهیز کنیم، باید 

خوابگاه ها تمیز و شان تیم ملی حفظ شود.
مهدی مبینی در خصوص وضعیت تیم های ملی تفنگ و تپانچه 
اظهار کرد: اردوی تیم ملی تفنگ آغاز شده و ١4 ملی پوش نیز در 
اردوی تیم ملی حضور دارند. اردوی تیم ملی تپانچه نیز از پنجم آذر 

آغاز می شود. 
برگزاری  خصوص  در  ادامه  در  تیراندازی  فدراسیون  سرپرست 
در حال  نیز  پروازی  اهداف  لیگ  مسابقات  کرد:  اظهار  نیز  مسابقات 
انجام است. مسابقات آزاد نیز از این هفته هم در تفنگ و تپانچه و 
هم در اهداف پروازی از این هفته آغاز خواهد شد. همچنین درصدد 
هستیم تا مسابقات لیگ برتر را نیز هر چه سریعتر آغاز کنیم. برای 
این موضوع قرار است هفته آینده کمیته اجرایی را تشکیل دهیم و 
لیگ برتر تفنگ و تپانچه راه اندازی شود. در این مدت که هستیم قرار 

است مسابقات را عقب نیندازیم و در تاریخ مقرر برگزار کنیم. 
وی در مورد شائبه هایی که در مورد زمان ثبت نام  ورزشکاران 
برای مسابقات آزاد و بسته شدن سایت در روز ثبت نام مطرح شده 
است گفت: برای ثبت نام یک ظرفیتی تعیین شده و بعد از آن سایت 
همچون  امکانات  شده  نام  ثبت  اسامی  برای  باید  ما  می شود.  بسته 
خوابگاه در نظر بگیریم در نتیجه تعداد محدود و براساس ظرفیت ثبت 
نام شده است. البته من اعلام کردم که برای نفراتی که مربیان تیم ملی 
در خواست ثبت نام شان را دارند به صورت دستی ثبت نام انجام شود.
مسابقاتی  بوده  قرار  کرونا  شیوع  زمان  در  البته  افزود:  مبینی 
برگزار شود که لغو شده اما تعدادی ورزشکار شهریه آن را پرداخت 
به  من  شد.  مورد  این  در  هایی  پیگیری  گذشته  هفته  که  کرده اند 
کمیته مسابقات اعلام کردم ورزشکارانی که شهریه را قبلا پرداخت 
کرده اند نباید مجددا آن را بپردازند. البته این مسابقات از زمان شیوع 

کروناست. 
وی در مورد گلایه جواد فروغی در انتخاب بورسیه اظهار کرد: 
کمیته ملی المپیک از ما خواست تا برای بورسیه یک زن معرفی کنیم. 
بلافاصله بعد از حضورم جلسه کمیته فنی گذاشتم. از کارشناسان و 
صاحب نظران سه رشته تفنگ، تپانچه و اهداف پروازی دعوت کردم. 
در پایان جلسه دو ساعت و نیمه همگی به این جمع بندی رسیدیم 
که کرم زاده بهترین گزینه است. همه هم صورت جلسه را امضا کردند. 
کرم زاده یک ورزشکار آینده دار و با رزومه است. بورسیه هم برای 
افرادی است که شانس مدال دارند و شاخصه های لازم را داشته باشد 
تا بتواند مسیر رسیدن به اوج را طی کند و در المپیک مدال بگیرد. 

کرم زاده به صورت متعدد مدال جهانی دارد. 
زاده  کرم  انتخاب  از  بعد  افزود:  تیراندازی  فدراسیون  سرپرست 
مسابقات جام  برگزاری  لهستان محل  از  فروغی  بورسیه، جواد  برای 
ریاست فدراسیون جهانی با من تماس گرفت و من بلافاصله با آقای 
امیری صحبت کردم. فروغی ورزشکار شایسته ای است که  صالحی 
مدال المپیک دارد و بهترین ورزشکار ما است. صالحی امیری هم نظر 
مثبتی در این خصوص داشت که باید از او تشکر کنم. در کل تعداد 
سهمیه بورسیه افزایش پیدا کرد و سهمیه فدراسیون تیراندازی بیشتر 
به  بورسیه  برای  نماینده مردان  به عنوان  را  اسم فروغی  نیز  ما  شد. 
کمیته ملی المپیک اعلام کردیم. در نهایت با مساعدت صالحی امیری 
و فخری نام فروغی را نیز برای بورسیه به کمیته ملی المپیک معرفی 

کردم و آنها باید به IOC معرفی کنند. 
مبینی در ادامه در خصوص تجهیز خوابگاه های تیراندازی گفت: 
تجهیز  را  خوابگاه ها  بتوانیم  تا  کردیم  تعطیل  را  اردوها  روزی  چند 
کنیم. پمپ آب را تعمیر کردیم، خوابگاه را موکت و تشک و بالشت 
جدید تهیه کردیم. باید خوابگاه تمیز و شان تیم ملی حفظ شود. برای 
باشد.  یک  درجه  آنها  غذای  تا  کردم  برنامه ریزی  ورزشکاران  تغذیه 

همچنین بخشی از سقف ها را ایزوگام کردیم. از خودم راضی نیستم 
باید خیلی بهتر از اینها می شد اما دیگر زمان نبود و باید اردوها آغاز 

می شد. همچنین منابع مالی هم محدود است. 
از  یکی  با  من  گفت:  ساچمه  خرید  خصوص  در  ادامه  در  وی 
مقداری ساچمه  بتوانیم هر طور که شده  تا  دوستانم صحبت کردم 
آلمانی بخریم. با این وضعیت اعتباری که داریم خرید ساچمه خارجی 
البته در خصوص فشنگ از  سخت است اما باید بتوانیم تهیه کنیم. 
کوتاهی که در  زمان  این  در  دیگر  از سوی  و  تحریم هستیم  طرفی 
این  به  را  نمی شود مشکلات  کرد.  کاری  نمی توان  فدراسیون هستم 
زودی حل کرد. مشکلات در تیراندازی خیلی زیاد است و در چند ماه 

نمی توان همه را حل کرد.
مبینی در پایان گفت: این رشته با سایر رشته های ورزشی فرق 
دارد، آرامش حرف اول و آخر را در این رشته می زند. اگر آرامش در 
همه قسمت های اداری و اردوهای تیم ملی حاکم شود بهترین نتیجه 
در سطح میادین بین المللی کسب خواهد شد. آرامش ذهنی و روانی 

برای این رشته خیلی مهم است.

تیم ملی به طارمی نیاز دارد؟
ایران  می گوید  فوتبال  کارشاس  یک 
همچنان به مهدی طارمی به عنوان یک مهاجم 
موقعیت شناس و گلزن نیاز دارد. منصور رشیدی 
درباره بازی تیم ملی فوتبال ایران مقابل سوریه 
گفت:  لبنان  با  بازی  به  نسبت  بهتر  عملکرد  و 
به  نسبت  و  نبودیم  بد  سوریه  مقابل  دیدار  در 
بازی  در  داشتیم.  بهتری  لبنان عملکرد  با  بازی 
فشار  آخر  دقیقه  بیست  و  ربع  یک  در  لبنان  با 
آوردیم و موقعیت کسب کردیم اما در این دیدار 
بازی روان تری را به نمایش گذاشتیم و در نیمه 
دفاعی،  لاک  از  سوریه  خروج  علت  به  هم  دوم 

موقعیت های بیشتری کسب کردیم.
وی همچنین به تاثیرگذاری غیبت طارمی 
نبود  گفت:  و  کرد  اشاره  ملی  تیم  ترکیب  در 
او  می آید.  چشم  به  ملی  تیم  بازی  در  طارمی 
یک مهاجم موقعیت شناس است و می تواند از 
بهینه کند.  استفاده  پنجاه درصد  موقعیت های 
روی  گلزنی  بار  اما  زدیم  گل  که  است  درست 
خط هافبک است. هر چند آزمون هم یکی دو 
موقعیت خوب داشت که فقط یکی به گل تبدیل 

شد.
اینکه  به  واکنش  فوتبال در  این کارشناس 
اسکوچیچ  موفقیت  بر  مبنی  ارقام  و  آمارها  آیا 
با تیم ملی و کسب ١2 پیروزی از ١٣ مسابقه، 
برای تایید عملکرد او کافی است گفت: بعضی ها 
بیشتر روی آمار صحبت می کنند اما اهل فوتبال، 
واقعیت فوتبال را می بینند و یا حرکات تاکتیکی 
را در نظر می گیرند. در طول تاریخ فوتبال ایران 
 20 الان  و  نداشتیم  لژیونر  بازیکن  تعداد  این 
و  می کنند  بازی  کشور  از  خارج  در  ما  بازیکن 
در تیم های خود ستاره هستند. این بازیکنان در 
آسیا و اروپا بی نظیر هستند. به همین دلیل توقع 

ما از این تیم بیشتر است.
رشیدی خاطرنشان کرد: بازی های مقدماتی 
انتخابی جام جهانی در حد تیم ملی ایران نیست 
بهتری  عملکرد  تیمی  تاکتیک  حیث  از  باید  و 
مربی،  به  موضوع  این  بگذاریم.  نمایش  به  را 
بازیکنان یا تمرین های تیم ملی بر می گردد که 

چطور برای یک مسابقه آماده می شوند.
وی در پاسخ به این سوال که ایرادهای او 
به کدام بخش از بازی تیم ملی است، گفت: در 
هفت، هشت بازی اخیر که به دقت تماشا کردم، 
ما روی حفظ توپ مشکل داریم و نمی توانیم با 
با  طرفی  از  کنیم.  اداره  را  بازی  بالایی  سرعت 
اما  داریم  خوبی  بازیکنان  حمله  خط  در  اینکه 
و  نکردیم  عمل  موقعیت چندان خوب  در خلق 
مهاجمان ما کمتر تغذیه می شوند. مشکل کنونی 
ما به وضعیت هافبک های تیم ملی باز می گردد. 
باید بیشتر از این ها گردش توپ را داشته باشیم. 
کارساز  می رسد،  حمله  خط  به  که  هایی  توپ 
نیستند و مهاجمان باکیفیت تیم ملی نمی توانند 
از آن استفاده کنند. حال باید بررسی کرد و دید 
مشکل از بازیکن است یا مربی. این یک معضل 

تیمی است که باید حل شود.
اینکه  به  واکنش  فوتبال در  این کارشناس 
به  را  ملی  تیم  بازی  از  انتقاد  هرگونه  برخی 
مسابقه تخریب اسکوچیچ قلمداد می کنند گفت: 
همه اطلاع دارند که اسکوچیچ مربی درجه یکی 
و  داخلی ها  بین  در  و  نبود  ایران  برتر  لیگ  در 
اگر  نداشت.  خاصی  دستاورد  او  هم  خارجی ها 
به  اما  کنند  می  انتقاد  او  از  خیلی  برخی  چه 
و  بودم  هم  ملی  تیم  در  که  فوتبالیست  عنوان 
موفقیت هایی را به دست آوردم و دنبال نشستن 
از  او هم نیستم، دوست دارم تیم ملی بهتر  جا 
این ها عمل کند و نتایج بهتری را به دست آورد.
رشیدی با اشاره به صعود پنج تیم از آسیا به 
جام جهانی گفت: روزگاری فقط یک تیم از آسیا 
و اقیانوسیه به جام جهانی می رفت که ما این کار 
را انجام دادیم اما الان پنج تیم صعود می کند. در 

حال حاضر باید هدف های ما بزرگتر باشد.
این مربی فوتبال در پاسخ به این سوال که 
آیا می تواند با این کادرفنی و بازیکنان دستاورد 
جام  در  که  گذشته  دوره  پنج  به  نسبت  بهتری 
گفت:  کنیم،  کسب  داشتیم،  حضور  جهانی 
امکانات  اما  داریم  زیادی  استعداد  با  جوان  ما 
که  گرانی  و  امکانات  وضع  این  با  است.  کم  ما 
برای هر کسی مشکل آفرین شده و قیمت یک 
رسیده  تومان  میلیون  شش  به  ورزشی  کفش 
است، کدام خانواده ای می تواند برای فرزند خود 
به راحتی یک کفش فوتبال را تهیه کند؟ نمی 
نیازمند  بگویم. چطور یک خانواده که  دانم چه 
فرزندش کفش  برای  می تواند  است،  نان شبش 
من  برای  کند؟  تهیه  فوتبال  میلیون  شش 
کفش  فرزندم  برای  که  است  سخت  بازنشسته 
ما  ورزشی  امکانات  بخرم.  میلیون  پنج  چهار، 
در حد کشورهای منطقه و حتی هیچ کشوری 
عربستان  کویت،  قطر،  های  استادیوم  نیست. 
داریم  خوبی  های  جوان  ما  ببینید.  را  امارات  و 
اما  دهیم  انجام  را  سخت  کارهای  توانیم  می  و 
نکنیم،  کار  وقتی  تا  کنیم.  سرمایه گذاری  باید 

نمی توانیم توقعی هم داشته باشیم.

رسانه روسی خبر داد؛
آزمون با لیون به توافق رسید

سردار  قطعی  جدایی  از  روسی  رسانه  یک 
آزمون از تیم زنیت و توافق این مهاجم ایرانی با 
در  آزمون  سردار  داد.  خبر  فرانسه  لیون  باشگاه 
آستانه انتقال به لیگ یک فرانسه است و به زودی 
قراردادش را با باشگاه لیون امضا می کند. قرارداد 
با باشگاه زنیت روسیه در ژوئن 2022 به  آزمون 
نمی شود.  تمدید  قرارداد  این  و  می رسد  پایان 
»نیکولو شیرا« روزنامه نگار ایتالیایی هم در توییتر 
خود اعلام کرده است که آزمون برای عقد قرارداد 
چهار ساله با باشگاه لیون به توافق رسیده است.
پیش از این سایت spbdnevnik روسیه گزارش 
داده بود که احتمال دارد سردار آزمون با »الکسی 
میرانچوک« مهاجم ملی پوش روسیه و تیم آتالانتا 
این سایت، در جریان  ادعای  معاوضه شود. طبق 
بازی زنیت با یوونتوس در لیگ قهرمانان اروپا، یکی 
از سران باشگاه زنیت با نمایندگان باشگاه آتالانتا 
گفتگو کرده است. طرفین در مورد وضعیت الکسی 
میرانچوک و همچنین انتقال احتمالی سردار آزمون 

به آتالانتا صحبت کردند.

رشیدوف: حضور در لیگ ایران را 
قبول نکردم

دارنده مدال برنز وزن 65 کیلوگرم کشتی 
مبارزه  پیشنهاد  کرد  عنوان  توکیو  المپیک  آزاد 
در لیگ کشتی ایران را رد کرده است. به گزارش 
تماشاگران امروز و به نقل از استار، گادژی مراد 
و  توکیو  المپیک  برنز  مدال  برنده  رشیدوف 
خود  شرایط  درباره  جهان   20١9 سال  قهرمان 
صحبت  به  آتی  های  برنامه  و  المپیک  از  بعد 

پرداخت.
*همه کشتی گیران در رقابتهای پیش 
بهترین  و  از شما  اما  به میدان می آیند،  رو 
تصمیم  آیا  نیست.  اوگویف خبری  دوستت 

گرفتید  استراحت کنید؟
من همیشه بعد از مسابقات بزرگ استراحت 
بود،  پرتنشی  سال  که  حالا  و  کنم  می  طولانی 
استراحت ویژه مورد نیاز است. من دوست دارم 
بزرگ  در حال  پسرم  باشم،  ام  خانواده  کنار  در 

شدن است، او نیز باید مورد توجه قرار گیرد.
گرفتید  تصمیم  خانه،  آسایش  خاطر  *به 
قربانی  را  اسلو  در  اکتبر  جهانی  مسابقات 
کنید؟هنوز باید تحت درمان پزشکی قرار بگیرم. 
هر دو زانو آزارم می داد. من زانو چپ را دو بار 
عمل کردم. در چنین مواقعی به استراحت نیاز 

است.
باشگاه  مسابقات  در  حضور  برای  *آیا 

های خارجی دعوت شده اید؟
و  ایران  لیگ های  در  برای حضور  فرصتی 
به  باید  نپذیرفتم، چون  اما  آلمان وجود داشت، 
فصل بعد فکر می کردم و با آرامش و سلامت به 

آن نزدیک می شدم.
مدال  بزرگ  مسابقات  تمام  از  *شما 
دارید، آیا انگیزه خود را از دست داده اید؟

انگیزه  ندارم.  المپیک  طلای  مدال  من  اما 
ادامه مبارزه تا المپیک بعدی به محض باخت من 
در نیمه نهایی در توکیو ظاهر شد. باخت در نیمه 
نهایی المپیک خیلی ناراحت کننده بود. دوست 
صحبت  ولی  بگیرم  برنز  و  کنم  مبارزه  نداشتم 
های پدرم من را آرام کرد. الان فقط به المپیک 

بعد فکر می کنم.
*الان چطور تمرین می کنی؟

روزی یکبار تمرین سبک دارم. من به سالن 
روم.  می  کاسپیسک  در  کوراماموگدوف  مدرسه 
مثل همیشه برادرم شامیل به من کمک می کند، 
یاریگین  مسابقات  برای  ما  است.  من  مربی  او 
از  اولین مبارزه من بعد  این  آماده می شویم که 

المپیک است.

هاشمیان: بعد از صعود به جام جهانی برای 
دیدن بازی بوخوم به آلمان می روم

اشتیاق  از  ایران  فوتبال  ملی  تیم  مربی 
خود  سابق  تیم  بازی  دیدن  برای  خود  بالای 
و  امروز  تماشاگران  گزارش  به  گفت.  سخن 
ایران  فوتبال  ملی  تیم  مربی  بیلد،  از  نقل  به 
می گوید در اولین فرصت برای دیدن بازی  تیم 
در  او  شد.  خواهد  آلمان  راهی  خود  پیشین 
سابق  تیم  شرایط  درباره  بیلد  با  هایی  صحبت 

خود صحبت کرد.
*چه خاطرات از فصل ۰۴/۲۰۰۳ دارید؟

دربی ٣-0 مقابل دورتموند در هفته دهم. 
طول  در  گل.  یک  اولیسه  و  زدم  گل  دو  من 
چنین  با  که  کرد  نمی  فکر  کس  هیچ  فصل 
برویم.  یوفا  جام  به  و  شویم  پنجم  جوانی  تیم 
به  را  خود  های  بازی  بهترین  ما  از  کدام  هر 

گذاشتیم.  نمایش 
رده  در  حاضر  حال  در  *بوخوم 
دوازدهم قرار دارد. آیا باز هم چنین حسی 

وجود دارد؟
باید  لیگ  در  ماندن  کوهنورد،  یک  برای 
داشته  ثبات  توانید  می  سپس  باشد.  هدف 
باشید و هدف بزرگ سال آینده را داشته باشید. 
اما  است،  عالی  گذشته  سال  چند  در  پیشرفت 

باید قدم به قدم پیش بروید. 
هنوز  بوخوم  همچون  باشگاهی  *آیا 
می تواند رویای حضور در بازی های اروپایی 

را داشته باشد؟
گذشته  به  نسبت  مهمتری  نقش  پول 
دارد. با این حال اگر بوخوم با همین روند و 
مانند  به  دهد،  ادامه  پیشرفتش  به  آرامی  به 
را  بعدی  گام  می تواند  فرایبورگ  و  ماینتس 
بازی  یوفا هم  بردارد و می تواند در لیگ های 

. کند
ارتباط  قبلی  همکاران  با  هنوز  *آیا 

دارید؟
و  مالتیتز  مارسل  بونیگ،  فیلیپ  با 
فوتبالم  مربیگری  کارهای  من  ووز.  داریوش 
یک  در  حتی  دادم،  انجام  ریس  توماس  با  را 
همدیگر  اغلب  ما  اما  هستیم  اپ  واتس  گروه 
جهانی  جام  به  راهیابی  از  بعد  بینیم.  نمی  را 
با ایران، خیلی دوست دارم به ورزشگاه بوخوم 
قلب  در  و  دارم  دوست  را  شهر  این  من  بروم. 

من است.

دست باز پولادگر برای ریاست ۲۵ ساله 
بر فدراسیون تکواندو به لطف اساسنامه 

جدید!
دست  ورزشی،  فدراسیون های  اساسنامه 
ریاست  سال   25 به  رسیدن  برای  را  پولادگر 
در  پیروزی  صورت  در  تکواندو  فدراسیون 

انتخابات را باز گذاشته است. 
جدید  اساسنامه  در  که  شرایطی  در 
می تواند  فرد  هر  ورزشی،  فدراسیون های 
فدراسیون  رئیس  به عنوان  دوره   ٣ تا  حداکثر 
شدن  اضافه  اما  دهد  ادامه  خود  فعالیت  به 
ریاست  برای  را  راه  مصوبه،  این  به  یک بند 
بازکرده  فدراسیون ها،  بر  دوره   ٣ از  بیش 
اساسنامه   22 ماده   ٣ بند  اساس  بر  است! 
جمهوری  آماتوری  ورزشی  فدراسیون های 
فدراسیون،  رئیس  درصورتی که  ایران،  اسلامی 
رئیس،  یا  جهانی  هیئت رئیسه  اعضای  از  یکی 
کنفدراسیون های  کل  دبیر  و  نایب رئیس 
تا  وی  مجدد  انتخاب  باشد،  مربوطه  آسیایی 
زمان تصدی پست های مورداشاره بیش از سه 

دوره بلامانع است.
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